
Protokoll föräldraföreningsmöte Park-västra 20150413 på Parkskolan 

1. Som sekreterare valdes Nina Hedström och som justerare valdes Therese Lundén och Mariette 

Jonsson. 

 

2. Mötesdeltagarna presenterade sig och dessa redovisas på separat lista. 

 

3. Föregående mötes protokoll lästes upp. 

 

4. Kassarapporten fastställdes till 10 700:- några nya medlemsavgifter har inkommit. 

 

5. Våra politiska faddrar hade inte möjlighet att medverka men vi kommer kontakta dem igen. 

 

6. Information från Västra skolan av Linda Strinne: 

Förskoleklassen läser om våren, Floyds årstider m.m, talraden. Kommer vara en storsamling 

för alla åk Fskl-2 i gympasalen 29/4. Förskoleklassen anordnar. V17 blir det 

skräpplockarvecka och senare även Euroopavecka. V21-22 hälsar nästa års nya elever på. 

Åk 1 läser också om vårtecken. De har en ”storyline” om ett ägg som kommit in i 

klassrummet. Eleverna skriver/fantiserar om detta vilket ökar skriv- och läsintresset. De deltar 

i Mattematchen, ett elektroniskt verktyg för att inspirera till mattelärande. Individuella 

övningar med tävlingar och priser för alla upp till åk 4. 

Åk 2 läser om kroppen och Sydamerika och man intervjuar äldre personer man känner. 

Information från Parkskolan av Pia Ohlin: 

Fritids jobbar med fritidsfabriken med tema ”Feelgood”. Barnen har valt tema och de sysslar 

där med massage, teater, spa och känslogrenar vilket är uppskattat. På påsklovet var det 

övernattning med spökerier och dylikt, skogsbesök med västras 2:or, gymnastik en dag och 

”påskande” ute på stan en dag. 

Åk 3 är nu klara med svenskan i Nationella proven, och det ser bra ut. Matematikdelen börjar 

nu. De läser om stenåldern inför besök på Ekehagens fornby i april. På No-lektioner läser de 

om luft. 

Åk 4 läser om vatten, Sverige och dess landskap, geometrisk skala och har ett skrivprojekt om 

”Ön”. 

Åk 5 läser om Norden och kroppen. De saknar Oasens möjligheter och program om matens 

väg genom kroppen. 

Åk 6 har gjort nationella prov i Svenska och Matte vilket ser bra ut. Nu kommer Engelska 

delen. So och No är numera frivilliga och vi har valt att inte genomföra dessa då det tar 

mycket tid. Eleverna gör språkval inför 7:an och de flesta har valt Spanska. Önskemål finns 

om Kinesiska. De kommer hälsa på på Alléskolan snart och föräldramöte kommer i vår. 

Åk 4-6 har deltagit i Presstationen och det har verkligen sporrat eleverna. 

 

7. Information från rektor Birgitta Ahlberg: 

It-satsningen med pilotklass i åk 4 har fungerat bra. Eleverna och föräldrar är nöjda. Man ska 

se över tillgängliga, lediga skåp efter skoldagen. 

Englandsbesöket blev uppskattat och de var här på besök onsd-måndag, bodde hos elever i 

åk5. 

Skolan ska anordna en Måbra-dag i Ryda för alla elever, Fskl-åk 5, för pengar från 

Folkhälsorådet. Just nu läggs mycket tid på organisationen inför nästa läsår.  



Det saknas klassrum och utrymmen på västra skolan Även om det finns resurser så saknas till 

exempel rum att dela in eleverna i och denna situation har pågått länge.  I år går 135 elever på 

enheten och nästa läsår blir det 150 elever. Modulen på Västra är tillfällig men fungerar bra. 

Längan och gula huset ska nu byggas ihop, men det skapar inte någon stor förbättring. Birgitta 

stöter på politikerna så gott hon kan för ett besked om framtiden. Våra representanter i 

dialogforum framför också dessa åsikter.  

6-åringarna kommer delas upp på Linet och Vallmon nästa läsår, med två olika fritids. 

Önskemål från föräldrar om att låta båda grupperna träffas ute på raster och när det går att 

ordna. 

 

8. Dialogforum: mest diskussion senast om gymnasiet där naturprogrammet ströks. Annars 

många sökande i år. Det diskuteras mycket kring lokalfrågorna för hela kommunen. 

 

9. Vi ordnar en fixardag på västra den 2/5 där föräldraföreningen bjuder på grillad korv för de 

som hjälper till.10-13 med drop in. Vi ska ordna ett stall, räkneorm, fylla i målade linjer, 

namnskyltar till byggnaderna m.m. Behövs några ansvariga för vissa stationer såsom måleri, 

korvgrillning. 

 

10. Trafiksäkerheten; cykelvägar är på gång på skolgatan och smedjegatan. En hel del är redan 

klart. Birgitta meddelar att de är uppmärksamma på att en del fordon kör på skolgården nu när 

det byggs där och man har försökt minska detta. 

 

11. Lokaler diskuterades under punkt 7. Vi funderar på att skicka en skrivelse till den gruppen av 

politiker som arbetar med utredningen i lokalfrågan i Vara tätort. Det händer ingenting och vi 

får ingen information. Allt är kortsiktigt och behovet av lokaler är akut. Vi kommer kräva en 

uppdatering på nästa dialogforum. 

 

 

12. Önskemål om att ha skolavslutning i kyrkan både bland barn och föräldrar 

Årsmöte 19/5, anmälan via hemsidan http://vastrapark.weebly.com/  Vi bjuder på fika. 

 

 

Vid pennan:  

Nina Hedström 

 

____________________ 

 

Justerare 

Mariette Jonsson    Therese Lundén 

 

____________________   ________________________ 
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